



YAN OI TONG  
Tin Ka Ping Secondary School

仁愛堂田家炳中學

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T., Hong Kong.

新界屯門山景邨

Tel:2466 5270

No.17-18/42

### 高中選科家長講座

敬啟者：

新高中學制於二零零九年正式實施至今，本校持續為高中學生提供連貫及多元化的高中課程。因應教育局於二零一五年發表新學制檢討報告建議及參考大學收生的最新要求，本校於二零一八年開始調整高中課程設計及學生選修科目要求。除中、英、數、通識教育四個核心科目外，中四學生將獲編配修讀三科選修科，數學表現理想學生並需修讀 M2（數學延伸部分單元二），以配合新高中課程及升讀大學要求的最新發展。

為了增加中三級學生及家長對本校高中課程設計及學生選修科目的認識，本校於三月十八日(星期日)早上 9:30 至 11:30 在禮堂舉辦家長會，介紹多元升學資訊、高中選科策略及本校高中選科的最新安排，中三級家長及同學**必須出席**。家長及學生亦可瀏覽教育局網頁 <http://www.edb.gov.hk/334>，以了解新高中學制及各相關最新資訊。

如有垂詢，請聯絡班主任。

此致

中三級家長

仁愛堂田家炳中學校長  
吳潔容 謹啟

二零一八年三月二日

----- 回 條 -----

(請於 3 月 4 日家長日交回班主任)

敬覆者：

本人知悉 貴校有關新高中課程講座，並會與子女出席 18/3/2018(星期日)早上 9:30 的家長會。

此覆

仁愛堂田家炳中學校長

班別：\_\_\_\_\_ 班號：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_

家長簽署：\_\_\_\_\_

No.17-18/42

二零一八年三月 日



YAN OI TONG  
Tin Ka Ping Secondary School

仁愛堂田家炳中學

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T., Hong Kong.

新界屯門山景邨

Tel:2466 5270

No.17-18/42

2 March 2018

**Talk for Parents on Senior Secondary Subject Selection**

The school has provided senior secondary students with a coherent and diverse curriculum since the launch of the New Senior Secondary Curriculum in 2009. In response to the Education Bureau's 2015 report and recommendations on the New Senior Secondary Curriculum and with reference to the latest admission requirements of universities, our senior secondary curriculum and requirements for senior secondary elective subjects will be adjusted with effect from 2018. Apart from the 4 core subjects of Chinese Language, English Language, Mathematics, and Liberal Studies, each S4 student will have to take 3 elective subjects. In addition, students with outstanding performance in Mathematics will be required to take M2 (module 2 of Mathematics extension) in line with the latest developments in the New Senior Secondary Curriculum and university admission requirements.

The school will host a talk in the school hall at 9:30-11:30 am on 18 March (Sunday) to help S3 students and their parents understand the senior secondary curriculum design and elective subjects. Multiple pathways to tertiary education, strategies for senior secondary subject selection and the latest arrangements on senior secondary subject selection will also be covered. **Attendance is compulsory** for S3 students and their parents. Students and parents can visit the Education Bureau's website (<http://www.edb.gov.hk/334>) for latest information on the New Senior Secondary Curriculum and relevant information.

For enquiries, please contact the form teacher.

Ng Kit Yung

Principal

-----**Reply Slip**-----

(To be submitted to form teacher on the Parents' Day on 4 March)

\_\_\_\_ March 2018

I am notified of the arrangement for the talk on the New Senior Secondary Curriculum and will attend the talk with my child at 9:30 am on 18/3/2018 (Sunday).

Class : \_\_\_\_\_ Class number: \_\_\_\_\_

Name of student: \_\_\_\_\_

Parent signature: \_\_\_\_\_

No.17-18/42